
Til styret Asker BK – sak til årsmøtet 

Forslag: 

 «Jeg foreslår at vi tar i bruk Vipps-konto. Privat konto bør ikke brukes når det er 

startkontingent på over 2000 kroner hver torsdag. Det vil også være ryddigere, og 

sannsynligvis enklere for vikar, dersom kasserer ikke er tilstede. Hilsen Zoja» 

Svar: 

«Ved nærmere undersøkelse har styret blitt klar over at det er ikke lov at en privatperson har 
vipps konto for en forening. Styret vil derfor opprette en egen Vipps konto for Asker BK. 
Styret» 

 


